
Presencia a Internet: 
 

 http://stcugat2.blogspot.com 

RESULTAT ENQUESTA PLANA WEB 
 

Pregunta: Com creieu que afectarà a Sant 
Cugat la possible marxa de l’alcalde per 
dedicar-se a la política nacional ? 
 
 

Positivament  62% 
Tot continuarà igual 29% 
Negativament    9% 
   
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

  
 
  
 
 
 

 
  
 
 

Un altre Sant Cugat 

EL CORCÓ 

? Diuen que ara tindrem
nous semàfors intel·ligents 
que faran les mil merave lles. 
Llavors, els quatre semàfors 
de la carretera de Vallvidrera 
no ho son perquè des de 
Octubre li falta un comptador 
de Fecsa. De quina 
intel·ligència parlem ? 
 
ls  

 

? Des d’ aquí volem 
expressar els nostres desitjos 
perquè se solucionin les 
divergències internes d’ASDI. 
La seva magnifica tasca i els 
futurs projectes previstos com 
la nova llar -residència 
justifiquen arribar a un fort 
consens. 
 

?Que darrerament tinguem 
sentències favorables als 
veins en el litigis amb 
l’ajuntament és una bona 
noticia per mantenir  la 
confiança amb els tribunals 
com mitjà per defensar allò 
que uns i altres creuen just. 
De retruc farà que les 
administracions facin les 
coses amb més cura. 
 

? Es fa difícil entendre que, 
davant de les irregularitats 
que s’ estan detectant en la 
gestió de l’equip de govern, 
alguns partits de l’oposició 
entrin en picabaralles estèrils  i  
sense sentit entre ells. 
La ciutadania vol que cadascú 
faci la seva feina i la faci bé ¡¡ 
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SANT CUGAT DE PRIMERA , SANT CUGAT DE .................. 
 
Fa dues setmanes que la Floresta torna a ser 
una part molt important de les noticies locals. 
Els comerciants de la Floresta no podem mes 
i exploten, denuncien les condicions que es 
viu al districte, i recordant que també formen 
part de un municipi que només pensa amb 
ells per els impostos. 

El passat 20 de març es va publicar una carta 
meva als mitjans de comunicació locals. Amb 
aquesta carta denunciava unes situacions 
més que “rocambolesques”. Era d’esperar 
més ressò, però tot cau en un sac trencat. 
Sembla que no sigui important el que diem 
els ciutadans d’aquesta part del municipi. És 
cert que vivim en un espai privilegiat, segons 
diu la “vox populi”. Però la realitat és altra. Hi 
ha carrers bruts, inseguretat , animals sols -i 
no senglars -, manca d’il·luminació, 
contribucions pendents de ser retornades –tot 
i que la justícia ha donat la raó als veïns-, 
equipaments pendents de ser rehabilitats i, 
per tant, a punt de perdre’s per sempre, altres 
mancats de manteniment i sobre explotats, 
etc. Tot plegat, deixadesa per part de 
l’administració local, que quasi frega la 
marginació social d’un col·lectiu de veïns. 
Són uns veïns un xic contestataris? Sí, però 
formen part d’un municipi que es ven com a 
idíl·lic i que veritablement no ho és d’idíl·lic. 

No és ni la primera ni la última carta que 
escric per denunciar les situacions 
d’abandonament i deixadesa que patim. 
Declaro que només es fan pedaços per 
solucionar els problemes. Fa uns pocs anys 
que es van començar unes obres de 
rehabilitació de l’antic casino de la Floresta. 
Entitats i veïns hem reclamat, per activa i per 
passiva, la seva recuperació. També ho hem 

demanat en reunions amb els responsables 
municipals. Però la resposta és sempre la 
mateixa: “ja tenim projecte, falta polir uns 
detalls, ara presentem el pressupost per la 
seva aprovació”, etc. A hores d’ara els 
pressupostos encara no han estat aprovats, i 
encara que s’aprovessin no existeix una 
partida per continuar amb la rehabilitació del 
casino de la Floresta per aquest any. 

Per altre part, es comencen a destapar les 
irregularitats del consistori. Al problema de 
Torre Negra, que per cert es parla poc 
actualment, la casa d’un famós tenista que 
incompleix no sé quina normativa, però que 
l’ajuntament va autoritzar la seva 
construcció... Per tant, és el responsable del 
seu enderrocament. I encara més coses: les 
contribucions especials de Mirasol i la 
Floresta que tenen que retornar, les factures 
del TMA Sánchez , etc. 

Mireu si tenim material i motius per protestar 
els santcugatengs. Perquè els florestans; de 
moment, encara ho som de santcugatencs. I 
protestem per la manera de fer d’aquest 
consistori., per altre part, el que si es cert es 
que uns quants viuen a Sant Cugat i d’altres 
als districtes. 

Xavier Sans i Cordomi 

La Floresta (Sant Cugat del Vallès) 

 
 
 

  

 

 http://stcugat2.blogspot.com 

ENQUESTA ACTUAL PLANA WEB 
 

Després de les irregularitats com el cas 
Corretja, contribucions retornades, TMA, aigües 
pluvials de Mira -sol, pressupostos ajornats, què 
creieu que hauria de succeïr ? 
 

Algú hauria de dimitir. 
L’oposició hauria de ser més dura. 
Que els mitjans locals informessin més 
àmpliament. 
Que la societat civil es mobilitzés. 
 
PARTICIPEU A:  http://stcugat2.blogspot.com 
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L’AUTOVIA DEL CARRER DE SANT ANTONI 
 

 
Ara fa tot just un any que, des d'aquesta mateixa columna, vaig denunciar el pas 
constant de vehicles a diferents hores del dia per les anomenades zones de vianants 
de Sant Cugat.  
Deia en aquell text que "turismes aliens al veïnat, furgonetes i camions hi circulen 
amb la més absoluta impunitat no sols molestant de manera constant els vianants, 
sinó posant en perill també la seva integritat física. Jo mateix, no fa gaire, vaig ser 
testimoni ocular d'un atropellament que, per sort, no va tenir conseqüències". Doncs 
bé, el desgavell continua. Concretament el carrer de Sant Antoni, un dels més 
transitats de la ciutat i on hi ha la seu del Diari de Sant Cugat, és una autèntica 
autovia.  
El pas de vehicles que no pertanyen al veïnat amb direcció a la plaça de Barcelona és 
continu, cosa que obliga els vianants a apartar-se diverses vegades per no ser 

atropellats. Com que això es produeix dia rere dia davant la mirada indolent de la policia local, vaig apropar-me a dos agents 
situats en la confluència dels carrers de Valldoreix amb Sant Antoni i els vaig preguntar per quin motiu ho permeten i si són 
conscients del perill que suposa la seva indiferència.  
La resposta em va deixar astorat. Em van dir que sí que en són conscients, fins al punt que ja ho han advertit a la regidoria de 
Mobilitat, però que ningú no els escolta. Magnífic. És a dir, que la policia alerta les autoritats municipals d'un risc d'accidents i 
ningú no els fa cas. Doncs és greu, perquè el riu de cotxes que circula pel carrer de Sant Antoni és incompatible amb el 
concepte de zona vianantitzada al qual pertany.  
Cal tenir en compte que les persones -especialment infants i avis- ens movem més confiats quan ens trobem en espais que 
considerem protegits, i aquesta confiança, en l'esmentat carrer, pot tenir conseqüències molt greus. 
 
Victor Alexandre 
 
 
“DIADA FAMILIAR” AL COL·LEGI  LA FARGA 
 

Aquestes fotografies van ser presses el matí de diumenge 27 d'abril quan passava 
casualment per davant del Col·legi La Farga. Autoanomenat "Institució Familiar 
d'Educació", La Farga està actualment acollit al règim de centres educatius concertats 
de la Generalitat de Catalunya malgrat que no contempla l'educació mixta ni en primària 
ni en secundària. Diumenge celebraven la "Diada familiar", una festa visiblement 
concorreguda i aparentment esponsoritzada per la indústria del vi i del cava, com 
suggereixen les ostentoses banderoles penjants de la seva façana principal. Sort que si 
algú s'ultrapassava amb l'alcohol, havia a la porta un dispensari sanitari mòbil 
pertanyent a una mútua privada, tot a punt per prestar-hi els primers auxilis. 
  
És aquesta una peculiar interpretació que els responsables del Col·legi La Farga han fet 
de l'Educació per a la Ciutadania o, més bé, part d'una innovadora proposta alternativa 
d'educació en valors que volen engegar entre els  seus alumnes  ? 
  
Jon Arrizabalaga (Sant Cugat del Vallès) 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
  
  
 ACABEM LA FEINA, SI US PLAU 

Cinc anys després del inici de les obres d’urbanització als sectors 14-18  de Mira-sol 
encara estan pendents de retirada els pals antics de telefonia un cop acabat el seu 
soterrament. 

Jaume Massanés i Papell 

Racó del Ciutadà 
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L’espai de les Associacions i Entitats  

 
XXI CONCURS DE CARTELLS – FESTA MAJOR LA FLORESTA 2008 
 

  
XXI CONCURS DE CARTELLS 

FESTA MAJOR 
LA FLORESTA 2008 

BASES DEL CONCURS: 
 
1.-Els participants han d’ésser veïns del municipi. 
2.-El tema i la tècnica son lliures. 
3.-Format aproximat: 60x42 vertical, ja que el cartell guanyador servirà 
   de portada al butlletí de la Festa Major. 
4.-Cal que es vegi clarament l’objectiu del cartell: 
 
FESTA MAJOR DE LA FLORESTA 
DIES 19, 20 I 25-26-27- DE JULIOL DEL 2008 

 
5.-El premi pel guanyador serà de 250 € 
6.-Els cartells es lliuraran al Centre Cívic de la Floresta,Baixada de Can 
    Llobet s/n, fins el dia 6 de juny a les 20 hores . 
7.-El cartell ha d’anar signat pel darrera amb pseudònim, i dins d’un sobre 
    tancat, el nom l’adreça i el telèfon. 
8.-La comissió de Festes de la Floresta es reserva el dret de reproducció 
   d’imatge per la realització del cartell i la portada del programa de la 
   Festa Major. 
9.-El cartell guanyador quedarà en propietat de la comissió, i la resta es  
    podran retirar passada la Festa Major, presentant el resguard que 
    s’entregarà al deixar el cartell. 
10.-El veredicte del jurat serà irrevocable. 

 
LA COMISSIÓ DE FESTES DE LA FLORESTA. 

 
 
 
CURS D’INICIACIÓ EN EL TAST DE VINS 

 
Hola a tothom: 
Ja tenim en marxa pel proper dia 31 de Maig (dissabte) el 1er curs d’iniciació en el tast de vins. Es 
durà a terme al Casal de Cultura de Valldoreix des de les 11 del matí fins a les dues. El curs serà 
impartit pel professor i enòleg  Enric Bartra. 
No cal portar cap estri, ja que el curs proporciona les copes i el material necessari. Els que estigueu 
interessats cal que feu la preinscripció per correu a jmfe@avvcelm.cat ; les places són limitades a un 
màxim de 30 persones i el preu del curs és de 10 euros. Una vegada tingueu l’acceptació de la 
inscripció, cal fer l’ingrés amb les dades que us facilitarem a Caixa Terrassa, per tal que aquesta 
sigui en ferm. 
Ah! Com que les plaçes són limitades per curs, en cas de tenir més preinscripcions es faria un segon 
curs amb data a designar. 
Salutacions. 
Apa!  
JM. 

 
 
AVVCELM 
Josep Mª Fe Clavell 
C/ Sant Albert, s/n 
08197-Valldoreix 
Mòbil:656-932883 
Mail:jmfe@avvcelm.cat 
Web:www.avvcelm.cat 
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 ASSEMBLEA GENERAL ORDINÁRIA – MONESTIR ASSOCIACIÓ DE VEÏNS 
 
 

CONVOCATÓRIA D’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA 
CASA CULTURA   

DIA 18/05/08 (DIUMENGE) A LES 11.30 H. EN PRIMERA CONVOCATÒRIA I A LES 
 12.00 HORES EN SEGONA 

  
Benvolgut soci/sòcia: 
  
La Junta de l’Associació de veïns, tal i com estipulen els Estatuts de la nostra Associació, convoquem l’assemblea general ordinària 
anual, sota el següent Ordre del Dia: 
  

1. Lectura i aprovació Acta Assemblea 2007  
2. Memòria any 2007  
3. Estat de Comptes 2007  
4. Presentació Activitats culturals 2008  
5. Pla de Treball 2008  
6. Convocatòria eleccions a nova Junta. Els candidats tenen 21 dies per a presentar les  candidatures des del dia 24/04/2008 

fins el dia 15 de Maig  segons els  estatuts.  
7. Torn obert de paraules  

  
Preguem la màxima assistència. 
 

PER UNA ASSOCIACIÓ FORTA!! 
 

PER UN BARRI DE TOTS !! 
 

EL TEU VOT ES DECISIU !! 
 

 
 

Normes del procés de votació: 
 
Presentació de candidatures.- Els candidats o candidates a la Junta Directiva, han de presentar la seva candidatura a l’actual 
Junta abans del 15 de Maig de 2008. 
Socis amb dret a vot.- Tenen dret a vot, tots els socis i  sòcies amb una antiguitat superior a tres mesos. 
Forma de votació .- El soci o sòcia votarà identificant-se a la mesa electoral i dipositant la seva papereta de vot a l’urna. 
Resolució de dubtes o peticions.- La mesa electoral resoldrà durant la mateixa sessió els dubtes o peticions que se li presentin 
durant la votació.  
 

 MONESTIR ASSOCIACIÓ DE VEÏNS 
SANT FRANCESC - PLAÇA DEL COLL - AV. CERDANYOLA 

 
 
 
  
 
LA SEGONA TERTÙLIA SÀVIA 
 

La segona tertúlia sàvia de la Fundació Sant Cugat 
  

Dia 22 de maig, a les 20h. 
  

Papers, llibres, calaixeres i cases 
La situació del patrimoni històric a Sant Cugat 
  

Ponent: Domènc Miquel. Historiador i President de Fundació Sant Cugat 
  
Lloc: Fundació Sant Cugat. Santiago Rusiñol, 3 1r 1ª 
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RECOLLIDA DE LLENYA PER LA FLAMA DEL CANIGÓ 
 

Enguany, per tercera vegada consecutiva, la Flama del Canigó, que encén els Focs de 
Sant Joan arreu dels Països Catalans, tornarà a arribar a Sant Cugat la vigília de Sant 
Joan. 
 
La Flama, que es guarda durant tot l’any al Castellet de Perpinyà, pujarà la matinada del 
23 de juny al cim del Canigó i es renovarà encenent la llenya que, gent vinguda d’arreu, 
haurà portat el cap de setmana del 14-15 de juny, que és quan té lloc l’Aplec. 
 
Com en els darrers dos anys, aquest, també, llenya de Sant Cugat cremarà al Canigó per 
a renovar la Flama, un grup de santcugatencs anirà a l’Aplec i portarà la llenya que la gent 
de Sant Cugat hagi dut a la Casa de Cultura, que és el lloc on tindrà lloc la recollida. 
 
Convidem al poble de Sant Cugat a portar llenya (de manera simbòlica, pot ser una 
branqueta o un feixet molt petit, que si hom vol pot lligar amb una cinta amb la senyera) a 
la Casa de Cultura, la recollida començarà a partir del dia 2 fins al dia 12. 
 
Comissió de la Flama del Canigó.   
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UN COP MÉS PARLAREM DE MOBILTAT...... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

Fundació Sant Cugat 

Ja fa dies que, en un altre article, dèiem que en algun 
moment podríem dedicar un petit monogràfic a la bici. Ara 
pot ser un bon moment per fer-ho, per un parell de raons: a 
la última reunió de la Comissió de seguiment de l'Agenda 
21, celebrada el mes de febrer, la regidora Marta Subirà va 
anunciar que s'estava estudiant un projecte de "Bicing" per 
Sant Cugat, i per altre banda ja existeix una mica de 
perspectiva  - i de dades   - per jutjar l'experiència de 
Barcelona.  Respecte de l'experiència del bicing a 
Barcelona, tot i les queixes que genera - de manca de bicis 
a determinades parades, i de lloc per deixar-les a altres, és 
pot dir que l’èxit ha sorprès a la pròpia empresa, però 
sobretot ja és evident que el nombre d'utilitzacions diàries   - 
prop de 40000  -  ens indica que, més enllà d'utilitzacions 
de lleure o anecdòtiques, ens trobem davant d'un servei de 
mobilitat. Es a dir, que, contràriament a allò que molts 
deien, que a Europa molt bé perquè és més planer, o no se 
sap per quines raons, però ací això  no quallaria, s'ha 
demostrat que la utilització de la bici com a servei de 
transport habitual és possible en la nostra cultura. I, 
segurament, és possible perquè qui ho prova (o quantitats 
significatives dels que ho proven) veuen que la bici te 
avantatges. I això a un lloc com Barcelona,  on es disposa 
de metro, i els transports públics urbans funcionen 
apreciablement bé (si més no, molt millor que el bus de 
Sant Cugat, al menys si parlem de freqüències de pas..) . 
Per descomptat, no tractarem de la bici com a transport 
d'àmbit més enllà del local, al menys de moment, però 
també cal recordar  que, amb els ferrocarrils de la 
Generalitat, estem força ben servits, al menys amb relació 
amb Barcelona i les poblacions properes del Vallès 
Occidental. 
 
I quins avantatges té la bici, per el transport urbà en un lloc 
com Sant Cugat?.. d'entrada, n'hi ha uns quants: versatilitat 
d'horaris, reducció soroll, reducció contaminació, pacificació 
de l'espai públic, economia, salut física.. tot això, és clar, 
quan disposem d'una oferta que mereixi el nom d'oferta. I 
més enllà de la possibilitat de un servei de lloguer de bicis 
públiques, perquè no potenciar la utilització de la bici en els 
transports urbans a Sant Cugat, muntant una mena de pla 
estratègic de la bici? Un pla estratègic de la bici tindria molt 
de sentit ací, donada la particular disposició geogràfica del 
nostre poble, que fa, per exemple, que els autobusos 
urbans siguin els més ineficients de tot el sistema de 
transport metropolità, és a dir, els que fan més quilòmetres 
per passatger transportat. Sense dubtes, l'increment de ús 
de la bicicleta a Sant Cugat comportaria, a més d'una 
millora clara a la qualitat de vida dels seus usuaris, una 

millora en una colla de indicadors de sostenibilitat del 
poble.  Per cert, un altre dels compromisos de la regidora a 
la reunió de seguiment de la Comissió de l'Agenda 21 va 
ser aquest, precisament: tenir actualitzats els indicadors. 
Això havia de ser per el 1er trimestre.. us anirem tenint 
informats. 
 
Tornant al tema de la bici, els eixos que podria tenir el pla 
estratègic de la bici a ant Cugat (no m'ho invento, m'inspiro 
en el de Barcelona) són els següents: 1 - Creació de 
l'Oficina de la bicicleta, 2- Lloguer de bicicletes en l’àmbit 
municipal, 3 - Creació d’infraestructures ciclistes (carrils 
bici), 4 - Aparcaments per bicicletes, 5 - Mesures de 
protecció contra robatoris, 6- Difusió, 7 - Estudi econòmic 
sobre costos -beneficis de la promoció de l'ús de la bicicleta, 
8 - la bicicleta als Instituts d'Educació Secundària, 9 - La 
bici a la comunitat universitària, 10 - amb bici a la feina, 11 - 
de compres amb la bici, i 12, Salut amb bicicleta. Com 
veieu, es tractaria de un programa ambiciós i possible, que, 
sense dubte, aplicat am b voluntat política i uns certs 
recursos, incrementaria l'us d'aquest mitja de transport en 
benefici de tots, i, en primer lloc, dels seus usuaris. 

 
Josep Julià 
FUNDACIÓ SANT CUGAT 
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Redacció  
 
 
SUBSCRIPCIONS 
 
o Podeu donar-vos d’alta o demanar qualsevol butlletí ja publicat simplement enviant un correu electrònic a la nostra adreça  

stcugat2@gmail.com  
 
o Si no voleu rebre més el butlletí envieu-nos un correu electrònic amb la paraula CANCEL-LAR a la finestra “Assumpte”. 
 
o Si per error rebeu més d’un exemplar envieu-nos un missatge amb la paraula DUPLICAT a la finestra “Assumpte”  

 
ARXIU 
 

BUTLLETINS PUBLICATS: 
 
Nº 1  (20-06-05)  Benvinguda. 
Nº 2  (11-09-05)  Participació ciutadana. 
Nº 3  (15-10-05)  Participació ciutadana a Sant Cugat. 
Nº 4  (15-11-05)  Districtes: Ciutadans de segona ? 
Nº 5  (15-12-05)  Els pressupostos municipals (El destí dels nostres impostos). 
Nº 6  (15-01-06)  Seguretat ciutadana.  
Nº 7  (30-01-06)  El manteniment a la nostra ciutat. 
Nº 8  (10-02-06)  Temps era temps ... 
Nº 9  (20-02-06)  Un viatge a deixalleria. 
Nº10 (01-03-06)  Les Planes, un mon perdut.  
Nº11 (15-03-06)  Un mal estil. 
Nº12 (01-04-06)  Histories paral·leles. 
Nº13 (20-04-06)  El valor ecològic de Can Busquets. 
Nº14 (15-05-06)  El Reglament Orgànic Municipal (R.O.M.).  Algunes consideracions. 
Nº15 (20-05-06)  Perquè no volem el contenidor groc ? 
Nº16 (05-06-06)  Discriminació amb les associacions i entitats. 
Nº17 (20-06-06)  Barraques i Festa Major. 
Nº18 (15-07-06)  Cal reflexionar sobre la participació ciutadana. 
Nº19 (31-07-06)  Sense ROM, Consell de Cultura ni Síndic de Greuges 
Nº20 (11-09-06)  Qualsevol temps passat fou millor ? 
Nº21 (30-09-06)  Mulla’t 
Nº22 (15-10-06)  Solament fets aïllats o punta d’iceberg ? 
Nº23 (30-10-06)  No tot s’hi val  en política.  
Nº24 (05-11-06)  Festa de Tardor de 2006 
Nº25 (20-11-06)  Agraïment 
Nº26 (10-12-06)  Mobilitat, assignatura pendent 
Nº27 (31-12-06)  Un desig per al 2007: Que ens escoltin ¡¡ 
Nº28 (15-01-07)  Algunes conclusions del 3r Congrés de la Ciutat 
Nº29 (30-01-07)  Cridem la cultura a consell  
Nº30 (20-02-07)  Crònica d'un engany 
Nº31 (05-03-07)  Que opinem dels nostres governants municipals 
Nº32 (25-03-07)  Reflexions per compartir amb els meus conciutadans 
Nº33 (10-04-07)  Que volem per Sant Cugat 
Nº34 (27-04-07)  Eleccions, Democràcia i Transparència 
Nº35 (05-05-07)  FAV i les eleccions municipals a Sant Cugat 
Nº36 (15-05-07)  Especial eleccions municipals 2007 
Nº37 (25-05-07)  Participació segrestada 
Nº38 (05-06-07)  Què ha passat a les eleccions municipals ?  
Nº39 (20-06-07)  Fundació Sant Cugat, una presentació 
Nº40 (30-06-07)  Sant Cugat lidera la captació d’empreses. Això es bo ? 
Nº41 (15-07-07)  Què en farem, què en faran, del Casal de La Floresta 
Nº42 (25-07-07)  Què hi ha del nou Reglament Orgànic Municipal  ? 
Nº43 (11-09-07)  Renovem el compromís 
Nº44 (25-09-07)   L’amic Adolf 
Nº45 (10-10-07)   No amaguem el cap sota l’ala 
Nº46 (25-10-07)   Festa de Tardor de Sant Cugat 2007 
Nº47 (10-11-07)   El per què d’Un Altre Sant Cugat 
Nº48 (25-11-07)   Som hi, doncs ! 
Nº49 (10-12-07)   Violència domèstica i maltractament als animals 
Nº50 (22-12-07)   Exigim el Dret a Saber ¡¡ 
Nº51 (15-01-08)   Apa, bon vent i fins l'any que ve? 
Nº52 (25-01-08)   Que deu està fent el síndic que tenim ? 
Nº53 (10-02-08)   Reflexions a la crisis de participació a Sant Cugat.  
Nº54 (25-02-08)   Sobre el futur Pla d’equipaments 
Nº55 (15-03-08)   Certificat de defunció 
Nº56 (05-04-08)   El sentit de les AAVV al segle XXI 
Nº57 (25-04-08)  Sant Jordi, la llengua catalana i el carrer Major 
Nº58 (20-05-08)  Sant Cugat de primera , Sant Cugat de .................. 
 

Nota:  Ara podeu també llegir els editorials i els articles mes interessants des del nostre Bloc:  
http://stcugat2.blogspot.com 
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APORTACIONS DE DOCUMENTS 
 
Qualsevol ciutadà, associació o entitat de Sant Cugat ens pot fer arribar el seu escrit, suggeriment o queixa per les seccions de 
RACÓ DEL CIUTADÀ o L’ESPAI DE LES ASSOCIACIONS I ENTITATS mitjançant un correu electrònic a l’adreça:  
stcugat2@gmail.com indicant el nom i cognoms, telèfon, número del DNI, una descripció i preferiblement una fotografia 
relacionada. 
No s’acceptarà cap text que sigui ofensiu o falti al respecte a les persones. 
Tampoc es permetrà el ús d’aquest butlletí per instrumentació entre partits politics .  
 
 
SUPORTS I COL·LABORACIONS 
 
ASSOCIACIONS 
 

ENTITATS 
 FAV – Federació d’Associacions de Veïns de Sant Cugat Grup de Natura del Club Muntanyenc Sant Cugat 

Associació de Veïns de Sant Joan de Mira-sol Camí Verd del Vallès 
Associació de Propietaris i Veïns de Mas Gener Plataforma cívica per a la defensa de Can Busquets  
Associació de Veïns de Les Planes  El Cau Amic 
Associació de Veïns de Can Borrull  El Mussol 
Associació Veïnal del Centre-Estació X.A.S.C. 
Associació de Veïns del Monestir Universitat Internacional de la Pau 
Associació de Veïns de Torre Blanca Fundació Sant Cugat 
Associació de Veïns Eixample Sud L’Ateneu de Sant Cugat 
Associació de Veïns de La Floresta Joventuts Musicals de Sant Cugat del Vallès  
Associació de Propietaris i Veïns de La Floresta Institut de la Infantesa de Barcelona 
Associació de Veïns La Serreta – Bosc Saladrigues  Grup de Dones D’Aigua 
Associació de Veïns de Can Majó CEA Can Coll (Consorci del Parc de Collserola)  
Associació de Veïns i Propietaris de Mira-sol Sant Cugat Opina  
Associació de Veins de Coll Favà Xarxa Solidària 
Associació de Trastorns d'Ansietat Grups d'Ajuda Mútua Observatori de la ciutadania i immigració 
Associació d'artistes santcugatenca FIRART Comissió Festa de Tardor 
Associació de veïns Ca N'Enric La Miranda de Valldoreix Taller Jeroni de Moragas  
Confederació d’Associacions de Veïns de Catalunya  Club de Cinema – Club Muntanyenc 

 Club Muntanyenc Sant Cugat 
Amics de Pedra i Sang 

 Plataforma de No a la MAT 
 Federació Multicultural del Vallès  

 Teatre La Unió 
Plataforma Cívica per a la defensa de Collserola 

 Televisió Sant Cugat 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Butlletí electrònic digital “UN ALTRE SANT CUGAT”    
Contacte:  

Jaume Massanés i Papell                     
Telèfon: 629.505.357                             
Email: stcugat2@gmail.com 
Bloc: http://stcugat2.blogspot.com 


